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Protokół Nr 58/10 

z posiedzenia  
Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 21 maja 2010 r. 

 

 
Ad. 1 
Posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego otworzył Przewodniczący Komisji 

Pan Henryk Sadzki, który powitał członków Komisji. 

 

Ad. 2 
Obecni: 

• Przewodniczący:     Henryk Sadzki 

• Wiceprzewodniczący:    Mirosław Waluś 

• Członkowie:      Krzysztof Deutsch 

       Leszek Kamiński 

       Robert Marcinkowski 

       Kazimierz Musielak 

Krzysztof Wachowiak 

Jarosław Jędrkowiak 

Elżbieta Palka 

Zdzisław Kowalczyk 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyła Pani Hanna Wujek – pracownik Wydziału Finansów.  

 
Ad. 3 

Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki przedstawił porządek posiedzenia.  

 

Porządek został przyjęty w wyniku głosowania- 10 głosów „za” 

 
Ad. 4 
Protokół Nr 57/10 z dnia 16 kwietnia 2010 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 10 „za” 

 

Ad. 5a) 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie 

powiatu.  
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Przewodniczący Komisji przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że Zarząd na posiedzeniu 

w dniu 13 maja 2010 roku przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian 

budżetu i w budżecie powiatu na 2010 rok. Zmiany w planie dochodów: 

1. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 76.931 zł z tytułu dotacji z gmin na likwidację azbestu 

z obiektów budowlanych: Gmina Gostyń - 28.000 zł, Gmina Krobia - 13.100 zł, Gmina Borek 

Wlkp. - 7.831 zł, Gmina Poniec - 8.100 zł, Gmina Pępowo - 6.100 zł, Gmina Pogorzela - 5.300 zł, 

Gmina Piaski - 8.500 zł, dz.900 rozdz. 90095 - § 2310.  

2. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 60.000 zł z tyt. pomocy finansowej z gmin 

na dofinansowanie uruchomienia pracowni tomografii komputerowej: Gmina Poniec - 30.000 zł, 

Gmina Piaski - 30.000 zł, dz. 851 rozdz. 85111 § 6300. 

3. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 2.000 zł z tyt. wpłaty od Firmy PPHU CITO dla DPS 

w Chwałkowie – dz. 852 rozdz. 85202 § 0970. 

4. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 100.000 zł z tyt. pomocy finansowej z Gminy Gostyń 

na poszerzenie drogi we wsi Sikorzyn - dz. 600 rozdz. 60014 § 2710. 

5. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 160.000 zł z tyt. pomocy finansowej od Marszałka 

Województwa Wielkopolskiego na dofinansowanie zadania Budowa Hali Sportowej przy ZSO 

w Gostyniu – dz. 926 rozdz. 92605 § 6300. 

6. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 57.000 zł z tyt. wpływu środków z PBS w Gostyniu, 

Filtronu, i firmy „Agi"  na zakup samochodu i kamery wizyjnej dla KPPSP w Gostyniu – dz. 754 

rozdz. 75411 § 0970. 

7. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 531 zł na dofinansowanie projektu POKL – „I Ty możesz 

zostać inżynierem” – dz. 853. rozdz. 85395 § 2007. 

8. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 19.030 zł z tyt. wpływu kwot z tyt. Odszkodowań z Firmy 

Concordia – dz. 758 rozdz. 75814 § 0970. 

9. Zwiększenie planu dochodów kwotę 10.000 zł od Wielkopolskiego Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków na renowację obrazu Matki Boskiej z Dzieciątkiem w wieńcu kwiatów znajdującego się 

w ZSO w Gostyniu – dz. 921 rozdz. 92120 § 2840. 

10. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 1.000 zł z tyt. wpłat na poprawę bezpieczeństwa – dz.754 

rozdz.75495 § 0970 

   Ogółem kwota dochodów zwiększa się o 486.492 zł. Zmiany w planie wydatków: 

1. Zwiększenie planu wydatków kwotę 76.931 zł na likwidację azbestu z obiektów budowlanych – 

dz. 900 rozdz. 90095 § 4300. 

2. Zwiększenie planu wydatków o 60.000 zł na dotacje dla SP ZOZ w Gostyniu – dz. 851 rozdz. 

85111 § 6220 na uruchomienie pracowni tomografii komputerowej. 

3. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 2.000 zł dla DPS w Chwałkowie – dz. 852 rozdz. 85202 

§ 4210 na zakup materiałów i wyposażenia.  

4. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 57.000 zł  dla KPPSP w Gostyniu na zakup samochodu 

i kamery wizyjnej – dz.754 rozdz. 75411 § 6060. 
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5. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 1.000 zł dla KPP w Gostyniu na zakup materiałów  

i wyposażenia – dz.754 rozdz. 75495 § 4210. 

6. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 100.000 zł na poszerzenie drogi we wsi Sikorzyn – dz. 600 

rozdz. 60014 § 4270. 

7. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 160.000 zł na dofinansowanie zadania „Budowa Hali 

sportowej przy ZSO w Gostyniu” – dz. 926 rozdz. 92605 § 6050. 

8. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 531 zł na program POKL „I Ty możesz zostać inżynierem” – 

dz. 853. rozdz. 85395 § 4177 - 400 zł, § 4307 - 131 zł. 

9. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 9.030 zł z tyt. zwrotu kwot z odszkodowań na pokrycie 

szkód: DPS w Chwałkowie - 5.800 zł – dz. 852 rozdz. 85202 § 4270, DPS w Zimnowodzie - 

2.042 zł – dz. 852 rozdz. 85202 § 4270, ZSR w Grabonogu - 1.188 zł – dz. 801 rozdz. 80130 

§ 4270 

10. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 20.000 zł na renowację obrazu Matki Boskiej z Dzieciątkiem 

w wieńcu kwiatów znajdującego się w ZSO w Gostyniu – dz. 921 rozdz. 92120 § 4270. 

11. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 55.000 zł na zadanie „Budowa pawilonu szkolnego 

z sześcioma wyposażonymi pracowniami dydaktycznymi w Zespole Szkół Rolniczych 

w Grabonogu wraz z zagospodarowaniem terenu” na wykonanie instalacji oświetleniowej drogi 

dojazdowej i placu oraz zadaszenia nad wejściem - dz. 801 rozdz. 80130 § 6050. 

12. Zmniejszenie rezerwy na inwestycje o kwotę 55.000 zł – dz. 758 rozdz. 75818 § 6800. 

13. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy działami w Starostwie. 

Plan wydatków po zmianach zwiększa się o kwotę 486.492 zł. 
Dokonuje się zmian w załącznikach:  

- Nr 3 Limity wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu Gostyńskiego na lata 2009-

2011 zwiększa się zadania: 

„Budowa pawilonu szkolnego z sześcioma wyposażonymi pracowniami dydaktycznymi w Zespole 

Szkół Rolniczych w Grabonogu wraz z zagospodarowaniem terenu” o kwotę 55.000 zł, 

„Budowa hali sportowej w ZSO w Gostyniu” o kwotę 160.000 zł 

- Nr 4 Wydatki na programy i projekty ze środków funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności 

(art. 216 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych), 

- Nr 5 Planowane dotacje od innych jednostek samorządu terytorialnego na zdania realizowane 

w drodze porozumień 

- Nr 6 Dotacje udzielane z budżetu dla jednostek spoza sektora finansów publicznych  

Radna Pani Elżbieta Palka zapytała, jak zostaną wykorzystane środki uzyskane z tyt. pomocy 

finansowej od Marszałka Województwa Wielkopolskiego na dofinansowanie zadania Budowa Hali 

Sportowej przy ZSO w Gostyniu.  

Pani Hanna Wujek powiedziała, że są to środki w wysokości 160.000 zł na budowę hali, i o tą kwotę 

wzrosła wartość inwestycji.  

Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki dodał, że wzrosła wartość inwestycji polegająca na 

zagospodarowaniu terenu przy hali poprzez utworzenie 30 miejsc parkingowych. Powiedział, iż 
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pytanie to zostanie przekazane Staroście celem udzielenia pisemnej odpowiedzi członkom Komisji 

przed sesją Rady Powiatu.  

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu zaopiniowano 

pozytywnie- 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 3 głosach wstrzymujących się.  

 
Ad. 5 b)  
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Pępowo. 

Przewodniczący Komisji przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że w 2009 roku 

w miejscowości Siedlec rozpoczęto prace związane z odbudową (odmuleniem) dwóch stawów. 

W bieżącym roku do wykonania pozostało dokończenie odmulenia dna stawu w celu poszerzenia 

grobli przy spustowym rowie melioracyjnym oraz renowacji i wyprofilowaniu skarp obu stawów. Środki 

na ten cel zostały zabezpieczone w budżecie powiatu. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał, czy zadanie to nie zostało już dofinansowane w ubiegłym 

roku.  

Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki wyjaśnił, że zadanie to podzielone zostało na dwa 

etapy, etap drugi przypadł na 2010 rok.  

Radny Pan Zdzisław Kowalczyk zapytał o sposób finansowania tego zadania. 

Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki poinformował, że nie ma już Powiatowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, a środki wchodzące w jego skład w tej chwili znajdują się 

w budżecie powiatu. Zadanie odmulenia stawów było natomiast ujęte w PFOŚiGW na 2010 r.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał o wysokość środków wydatkowanych w ubiegłym roku na 

to zadanie. 

Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki powiedział, że Pan Jerzy Ptak zapewnił, iż przed 

sesją radni otrzymają szerszą informację na ten temat.  

Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał, czy również w ubiegłym roku Powiat udzielał Gminie 

Pępowo pomocy finansowej na ten cel.  

Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki odpowiedział, że w ubiegłym roku Powiat przekazywał 

środki do Gminy Poniec.  

Radna Pani Elżbieta Palka zwróciła uwagę, że radni powinni otrzymać taką informację na 

posiedzenie Komisji, gdyż w tej sytuacji nie mają pełnej wiedzy aby zaopiniować projekt uchwały. 

Radny Pan Kazimierz Musielak jako członek Zarządu Powiatu poinformował, że Gmina Pępowo ma 

wydać na odmulenie stawów 78.000 zł. Część zadania została już wykonana, Gmina potrzebuje 

jeszcze 20.000 zł. Powiat udzielił już dofinansowania w kwocie 20.000 zł Gminie Poniec na odmulenie 

stawów w Wyszkowie i Janiszewie.  
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Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Pępowo 

zaopiniowano pozytywnie- 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 5 głosach wstrzymujących 
się.  
 

Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki przedstawił informację otrzymaną od Naczelnika 

Wydziału Zarządzania i Inwestycji na temat postępu prac remontowych- budynek na ul. Poznańskiej 

2000.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu. . 

 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że wobec otrzymanej informacji, bezzasadnym jest wizytowanie 

tego obiektu przez Komisję w tej chwili. Zaproponował, aby wizytację tę przeprowadzić w kolejnym 

kwartale.  

 

Radny Pan Mirosław Waluś złożył wniosek w sprawie zmiany porządku obrad Komisji 
polegający na przesunięcie punktu 8) „Wolne głosy i wnioski” do punktu 6), natomiast 
punktom 6) „Wizytacja Zespołu Szkół Specjalnych w Brzeziu” i 7) „Przegląd dróg powiatowych  
z uwzględnieniem zadań planowanych w 2010 r.” nadać kolejno numery 7) i 8).  

 

Wniosek radnego Pana Walusia został przyjęty w wyniku głosowania- 8 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Porządek posiedzenia wraz z zaproponowaną zmianą został przyjęty w wyniku głosowania- 8 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Ad. 6 
Wolne głosy i wnioski. 
Radny Pan Mirosław Waluś wystąpił z wnioskiem do Przewodniczącego Komisji, aby w przyszłości 

nie doprowadzić do takiej sytuacji, jaka ma miejsce w dniu dzisiejszym. Jest pięciu członków Zarządu 

Powiatu- etatowych i nieetatowych oraz naczelnicy wydziałów. Tymczasem dzisiaj członkowie Komisji 

nie mają możliwości uzyskania informacji na temat opiniowanych projektów uchwał. Ponadto zwrócił 

uwagę na zmianę daty posiedzenia sesji Rady Powiatu.  

Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki poinformował, że o terminie posiedzenia Komisji 

poinformował Biuro Rady w ubiegły piątek, natomiast dopiero w dniu dzisiejszym po godzinie 14:00 

otrzymał informację, że w posiedzeniu Komisji nie weźmie udziału żaden członek Zarządu Powiatu, 

nie będzie też Skarbnika Powiatu ani Sekretarza.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski wyjaśnił przyczyny przesunięcia terminu sesji 

Rady Powiatu, które miały związek z licznymi imprezami odbywającymi się w dniach 29- 30 maja br. 

na terenie powiatu. Ponadto na sesji zapowiadał możliwość odbycia się dwóch sesji w miesiącu maju- 
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sesji wyjazdowej w dniu 29 maja oraz sesji merytorycznej w dniu 27 maja. Z uwagi na małą ilość 

projektów uchwał postanowił połączyć te dwie sesje i zaproponował, aby odbyła się ona 27 maja br. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zwrócił uwagę, że posiedzenia komisji miały odbywać się w 

godzinach dopołudniowych. 

Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki przypomniał, że radny Pan Kamiński złożył wniosek o 

odbywanie się posiedzeń Komisji Budżetu w godzinach dopołudniowych, natomiast nieco później 

radny Pan Krzysztof Deutsch złożył wniosek o zwoływanie posiedzeń Komisji w godzinach 

popołudniowych. Wniosek ten został przyjęty przez radnych.  

Ponadto Przewodniczący przedstawił informację Naczelnika Wydziału Zarządzania i Inwestycji 

dotyczącą adaptacji budynku gospodarczego na potrzeby archiwum dla jednostek powiatowych 

mających siedzibę przy ul. Poznańskiej 200.  

 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 
Wizytacja Zespołu Szkół Specjalnych w Brzeziu. 

Członkowie Komisji z udziałem Pani Dyrektor Małgorzaty Miki-Koniecznej dokonali oględzin boiska 

trawiastego. Stwierdzono wiele miejsc bez trawy. Na boisku znajdowały się pryzmy z czarną ziemią. 

Część ziemi była już rozplantowana, a część pozostała jeszcze do rozrzucenia. Następnie nastąpić 

ma obsianie trawą brakujących miejsc. Pani Dyrektor poinformowała, że Rada Sołecka wsi Brzezie 

razem z miejscowym ogrodnikiem zaproponowała taki sposób rozwiązania problemu braków trawy  

w wielu miejscach na boisku. Wywiązała się krótka dyskusja nad omawianym problemem. Zdania 

były podzielone co do sposobu uzupełnienia braków trawy. Po zakończonych pracach i upływie około 

miesiąca będzie można stwierdzić poprawność przyjętych działań. 

 

Ad. 8 
Przegląd dróg powiatowych z uwzględnieniem zadań planowanych w 2010 r. 

Komisja dokonała oględzin drogi powiatowej Gostyń – Stankowo na odcinku w Starym Gostyniu.  

W roku 2010 zaplanowane jest położenie nowej nawierzchni jezdni oraz przebudowa chodników   

w Starym Gostyniu na określonym odcinku.  

Dokonano również oględzin drogi powiatowej w Sikorzynie, gdzie w 2010 roku planowane jest 

poszerzenie odcinka drogowego, aby zapewnić bezpieczeństwo poruszających się tą drogą pojazdów 

jak i pieszych, szczególnie autobusów dowożących dzieci do szkoły. 

Następnie komisja przejechała drogami powiatowymi, aż do drogi powiatowej Pępowo – Dłoń. 

Dyrektor  PZD poinformował o zakresie prowadzonych robót na wymienionej drodze. Zadanie jest 

realizowane z udziałem środków unijnych. 
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Ad. 9 
 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki podziękował zebranym za udział w Komisji, poczym zamknął 

posiedzenie. 

 

 
 
Przewodniczący 

                                                       Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 
 
                                                                                          Henryk Sadzki 
 

 

Protokołowała:  

Elżbieta Mikstacka 

 

 

 

 

 

 


